
Jsou Němci ohleduplní k životnímu prostředí? 

Nádraží bylo velice uklizené. V ulicích to tak ale nebylo, všude odpadky, málokdy jsme viděli 

čistou ulici či místo. V domácnosti to bylo o dost lepší, třídili odpad a vždy bylo uklizeno. Ve 

školních kantýnách jsou ekologičtí tím, že nepodávají společně s obědem i tácy, na které by si děti 

talíře daly. To znamená méně užití plastu. Řekou protékalo velké množství odpadků. Na silnicích 

jsme vídali spíš lidi na kolech než s auty a MHD. Co nás celkem zaujalo, tak to, že zálohují vlastně 

všechny tekutiny, co koupíte v plechovkách, PET lahvích a skleněných lahvích. Ve městě bylo 

hodně zeleně jako třeba parky, které využívají k odpočinku. 

 


